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arbonfietsen, klimmen, afdalen, afzien, 
hoogtemeters en schijfremmen. Het is op 
zich helemaal niet gek als iemand denkt 
dat hier een voormalig profwielrenner als 

Michael Boogerd, Tom Dumoulin of Joop Zoetemelk 
aan het woord is. Niets is minder waar. Het gaat in 
dit geval echt om een ex-tennisprof.

Het gaat om de enige Nederlandse speler die erin 
slaagde een Grand Slamtitel te pakken en dan ook 
nog de meest prestigieuze, die van Wimbledon. Dat 
is echter al even geleden, om precies te zijn in 1996. 
Maar de man in kwestie heeft nog steeds de drang 
om fit te blijven en beoefent daarvoor sporten in het 
algemeen en wielrennen in het bijzonder.

Zijn hele leven staat in het teken van de sport. Het 
gaat uiteraard over Richard Krajicek, de man die in 
de jaren negentig piekte op de vierde plaats van de 
wereldranglijst (maart 1999). Hij is al ruim twintig 
jaar het gezicht van het ABN AMRO Open, het 
grootste tennistoernooi dat Nederland kent. 
Krajiceks connectie met het ATP-evenement in 
Rotterdam dateert uiteraard al van veel eerder. Want 
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sinds begin jaren negentig was hij niet alleen 
regelmatig deelnemer, ook mocht hij tot twee keer 
toe de winnaarstrofee de lucht in tillen (1995 en 
1997). 

Sinds 2004 zwaait Krajicek (52), die in zijn actieve 
loopbaan 17 titels bijeen sloeg, evenwel de scepter in 
Rotterdam Ahoy als toernooidirecteur en als het aan 
hem ligt wil hij dat nog wel even blijven. TENNiS 
Magazine sprak hem uitvoerig, over het komende 
toernooi, maar ook over allerlei andere zaken.

Dit wordt je 21ste editie als toernooidirecteur en 

ook volgend jaar sta je sowieso nog aan het roer. 

En daarna?

‘Ik ga graag door maar dat hangt natuurlijk af van 
licentiehouder Ahoy en hoofdsponsor ABN AMRO. Ik 
ben begin vijftig en vind mezelf voorlopig nog jong 
genoeg om deze job te doen. Er komt misschien een 
moment dat leeftijd een factor kan worden, maar 
voorlopig ben ik daar nog niet aanbeland, is mijn 
bescheiden mening. Ik vind het nog steeds heel leuk 
om te doen en het voordeel is, is dat het geen 
fulltime baan betreft. Ik kan er allerlei dingen naast 
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sportmogelijkheden biedt en die ook een opleiding 
tot playground manager faciliteert, en door de 
activiteiten met de Koningsspelen. Door constant 
overleg met lokale overheden kunnen we met de 
Foundation sport voortdurend op de kaart zetten. 
Zeg nooit nooit maar ik zie mijzelf niet in de politiek 
terechtkomen. Dat moet je overlaten aan 
professionals. De LPF was net na de eeuwwisseling 
een goed voorbeeld van een partij die heel snel was 
gegroeid, mensen moest aantrekken voor diverse 
posten en dan zie je dat je bijvoorbeeld in het 
zakenleven nog zo goed kan zijn, dat dat geen enkele 
garantie biedt of je in de politiek ook succesvol bent.’ 

Nu de geruchten over een soort Super League, 

met de Grand Slams en de 1000-toernooien 

samen, sterker worden rijst de vraag hoe serieus 

dit is. Hou jij je ermee bezig?

‘Ik heb daar ook over gehoord toen ik een tijdje terug 
een aantal toernooidirecteuren sprak van 
1000-evenementen. Die beaamden dat er gesprekken 
zijn geweest, maar dat het voorlopig geen 
agendapunt is, wat hen betreft. De 1000-toernooien 

games. De ATP heeft hiertoe besloten om de 
constante kwaliteit van de ballen waarmee wordt 
gespeeld, beter te garanderen. Wat niet nieuw is, is 
dat de kaartverkoop al heel goed liep voordat wij 
spelers hadden aangekondigd. We zijn nog net geen 
Vrienden van Amstel Live dat al is uitverkocht 
voordat de mensen die gaan optreden bekend zijn 
gemaakt, maar het gaat wel die kant op. Mensen 
weten, doordat we zo’n sterk deelnemersveld in de 
breedte hebben, dat ze sowieso toptennis krijgen 
voorgeschoteld. Daarbij komt dat de Nederlandse 
mannen terreinwinst aan het boeken zijn. Botic van 
de Zandschulp en Tallon Griekspoor timmeren al 
twee jaar internationaal aan de weg. Zij kunnen zich 
met de besten meten en maken veel los. Maar dat 
doen jongens als Sinner, Alcaraz en Rune ook. De 
aantrekkingskracht van het evenement schuilt 
verder in het feit dat de coronatijd nog enigszins 
doorwerkt, denk ik. Mensen konden toch bijna twee 
jaar lang geen evenement meer bezoeken. Tenslotte 
komt daar nog bij dat wij de toegangsprijzen zoveel 
mogelijk in bedwang proberen te houden. Ten 
opzichte van buitenlandse toernooien zijn we relatief 
goedkoop, hoewel ook wij niet ontkomen aan 
prijsverhogingen.’

In een nog niet zo heel grijs verleden had je 

politieke ambities. Hoe staat het daarmee?

‘Die heb ik een tijd geleden echt even serieus gehad. 
Dat ik actief in de politiek wilde en op de voorgrond 
wilde treden. Maar al snel veranderde dat in 
achtergrond. Destijds heb ik meegeschreven aan de 
sportparagraaf van het VVD verkiezingsprogramma 
en heb ik voor een aparte minister van Sport gepleit. 
Maar daar heb ik het ook bij gehouden. Politiek blijft 
heel belangrijk, maar ik heb voor mezelf besloten 
meer beleidsmatig te werk te gaan. Dat doe ik via 
mijn stichting, die kinderen uit kansarme wijken 

opgestaan met Sinner, Rune en Alcaraz. De eerste 
twee spelen in Rotterdam naast nog een aantal 
andere topspelers als Medvedev, Rublev, Hurkacz en 
De Minaur. Deze editie doen zes spelers uit de top10 
mee, veel sterker kun je het niet krijgen.’ 

Wat zijn de nieuwigheden voor de komende 

editie?

‘We hebben nieuwe opkomstmuziek. Vanaf de 
ballenkinderen tot en met het aantreden van de 
spelers. Het doet volgens sommigen een beetje 
denken aan Expeditie Robinson. Op het centre court 
zelf tonen we geweldige visuals, waardoor de show 
nog indrukwekkender wordt. We hebben een hele 
nieuwe opzet voor het wheelchair court, genaamd de 
Wheelchair Arena, en ook buiten de baan is er veel 
vernieuwing. Bezoekers kunnen bijvoorbeeld zelf 
pickleball uitproberen en we hebben verrassende 
restaurants. De KNLTB bestaat 125 jaar en 
organiseert binnen onze poorten een groot congres.’ 

‘Ook de ballenwissel is nieuw. Normaal gesproken is 
dat om de zeven (met inspelen) en verder negen 
games. Dat is sinds dit jaar om de vijf en zeven 

doen. Ik begeleid mijn zoon Alec af en toe als coach, 
ben privécoach van andere spelers geweest en kan 
soms ook leuke dingen voor mezelf doen, zoals een 
keer op wintersport gaan of een berg op fietsen. 
Daarnaast heb ik natuurlijk mijn eigen stichting 
(Krajicek Foundation, red.), waar ik de nodige tijd 
aan besteed, net als aan de Koningsspelen. Maar het 
enige echte werk is het toernooidirecteurschap van 
het ABN AMRO Open. Dat heeft altijd prioriteit.’

Het deelnemersveld is in de breedte opnieuw zeer 

sterk. Heb je nog een ultieme wens, bijvoorbeeld 

Novak Djokovic naar Ahoy halen?

‘Dat is lastig. We proberen het elk jaar, maar hij 
houdt vast aan zijn schema en dat betekent in 
januari spelen in Australië, dan geen 
indoortoernooien om vervolgens in Dubai aan te 
treden. En dat is ook een buiten evenement. Het is 
realistischer om te kijken naar een speler als Carlos 
Alcaraz. Die heeft dit jaar nog een contract met het 
evenement in Rio de Janeiro, dat een week na 
Rotterdam buiten op gravel wordt gespeeld. De vraag 
is of Alcaraz in de toekomst per se op gravel wil 
blijven spelen in deze periode of dat hij open staat 
voor indoortoernooien dichter bij huis. Djokovic is 
daardoor sinds 2010 niet gelukt en dat zal moeilijk 
blijven om hem naar Rotterdam te halen. Maar het 
blijft een wens. Het gevaar van het halen van zo’n 
absolute topspeler is wel dat de investering dermate 
groot is dat het ten koste gaat van de rest van je 
deelnemersveld. Roger Federer was altijd goed voor 
zijn geld, maar hij heeft hier ook weleens in de 
kwartfinale verloren. Dat is inherent aan sport; ook 
de allerbesten kunnen tegen een onverwachte 
nederlaag oplopen. Het hangt onder andere van de 
ontwikkelingen in de wereldtop af wie wij wel of niet 
kunnen vastleggen. Er is een nieuwe lichting 

‘Op KORTE TERMIJN maak 
ik me GEEN ZORGEN 
over een afsplitsing van de 
1000-toernooien, maar je WEET 
NATUURLIJK NIET wat er over 
vijf tot tien jaar gebeurt’

‘OOK DE BALLENWISSEL 
IS NIEUW. NORMAAL 
GESPROKEN IS DAT OM DE 
ZEVEN EN VERDER NEGEN 
GAMES. DAT IS SINDS DIT 
JAAR OM DE VIJF EN ZEVEN 
GAMES’



worden net als de 500-evenementen, zoals 
Rotterdam, de 250-toernooien en de challengers door 
de ATP georganiseerd. De vier Grand Slamtoernooien 
vallen onder een andere paraplu. Er liggen afspraken 
met het Grand Slam Comité, dat de winnaar daar het 
dubbele aantal ATP-punten krijgt. De allergrootste 
ATP-toernooien, zoals Indian Wells, Miami en 
Madrid, hebben langlopende afspraken die nog wel 
tien tot twintig jaar doorlopen. Die kun je niet 
zomaar aan de kant leggen, lijkt mij. Op korte 
termijn maak ik me geen zorgen over een afsplitsing 
van de 1000-toernooien, maar je weet natuurlijk niet 
wat er over vijf tot tien jaar gebeurt. Er is nu de 
verplichting dat spelers voldoende punten hebben 
verdiend om mee te mogen doen aan de Grand 
Slams. Vervallen de afspraken met de ATP dan zijn 
de majors vrij om andere wegen te bewandelen.’

Heb je als toernooidirecteur ook te maken met de 

PTPA, de spelersvakbond opgericht door Djokovic 

en Pospisil?

‘Nee, daar heb ik nog nooit mee gesproken. Volgens 
mij voert de PTPA gesprekken met de ATP over een 
aantal onderwerpen die leven bij de spelers. Maar ik 
heb met de ATP te maken, die in mijn ogen een veel 
krachtiger instantie is en waar de spelers voor de 
helft eigenaar van zijn.’ 

De spelers hadden veel kritiek op de 

verscheidenheid aan gebruikte ballen. Die zouden 

bijna van toernooi tot toernooi verschillen en 

zouden leiden tot meer blessures. Is met die 

kritiek iets gebeurd?

‘Wat al even is genoemd is de speelduur met een 
partij ballen van respectievelijk zeven en negen 
games verkort naar vijf en zeven. Daarmee voorkom 
je dat een gebruikte bal teveel gaat afwijken van een 
nieuwe. De bedoeling is dat alle toernooien die na 
de Australian Open tot aan Miami worden 
gehouden, deze nieuwe regels gaan hanteren. Het 
betekent dat je als toernooi meer ballen moet 
aanschaffen. In het kader van de verduurzaming 
heb ik tegen de ATP gezegd dat ik de nieuwe regels 
best wil hanteren - en dat gaat bij het komende 
toernooi ook gebeuren - maar dat het geen extra 
kostenpost moet zijn. Daarnaast willen wij als 
organisatie dat de gebruikte ballen worden 
gerecycled. Ik weet niet of die regels blijvend zijn of 
dat het een jaar lang wordt uitgetest. Maar het is 
een betere oplossing dan overal met dezelfde bal 
gaan spelen. Toernooien hebben contracten met 
verschillende leveranciers en die contracten lopen 
niet allemaal vandaag of morgen af.’

Hoe staat het met jouw rol als coach. Ben je nog 

nauw betrokken bij de loopbaan van Alec?

‘Daar ben ik zeker nog bij betrokken. Alec werkt nu 
met Igor Sijsling als vaste coach. Als Igor niet met 
Alec meereist dan ga ik met hem mee. Hij heeft 
recent met een blessure te kampen gehad, maar wil 

er dit seizoen vol voor gaan. Verder heb ik een paar 
verzoeken gekregen om iemand te coachen, maar 
die heb ik naast mij neergelegd. Misschien dat ik in 
de toekomst met iemand een aantal weken meega, 
maar op dit moment even niet.’

We hebben twee man in de top50. Dat is op zich 

geweldig. Daar achter speelde Jesper de Jong zich 

in Melbourne danig in de kijker maar bleven de 

resultaten van Gijs Brouwer, Tim van Rijthoven, 

Guy den Ouden en Jelle Sels om uiteenlopende 

redenen een beetje achter. Had jij er meer van 

verwacht?

‘Daar kan ik niet zo goed over oordelen. Voor Jesper 
was de Australian Open echt een doorbraak. 
Kwalificeren en dan ook nog een ronde winnen bij je 
debuut op het grootste podium is een superprestatie. 
Hij staat nu voor de taak om de top100 in te gaan. 
Dat is niet gemakkelijk, maar ik denk dat Melbourne 
hem heel veel vertrouwen heeft gegeven. Botic de 
laatste twee jaar en Tallon in 2023 zijn daarnaast 
exceptioneel goed bezig geweest. Ze speelden 
jarenlang best oké, op challengerniveau 
voornamelijk, maar ineens hikken ze beiden, op 
verschillende momenten weliswaar, tegen de top20 
aan. Van de Zandschulp heeft in 2023 een iets 
minder jaar gehad. Naar mijn mening heeft de 
verloren finale in München tegen Holger Rune hem 
parten gespeeld. Het was een bizarre wedstrijd. Ik 
had het gevoel van als-ie die wint dan kan hij 
zomaar doorstomen naar nog grotere hoogten. Toen 
hij de partij na een aantal matchpoints te hebben 
gehad toch verloor wist ik dat dat een tijdje zou 
doorwerken. Maar niet dat het bijna zijn hele 
seizoen zou kosten, hoewel een blessure daar ook 
een rol in heeft gespeeld. Bij Griekspoor zag je het 
afgelopen jaar dat al zijn slagen degelijker zijn 
geworden en dat hij met name zijn service heeft 
verbeterd. Daarnaast heeft hij een goed team om 
zich heen verzameld. Maar uiteindelijk draait het om 
het geloof in eigen kunnen. Daardoor krijg je ook 
rust in je hoofd. Op dat gebied heeft Tallon een 
belangrijke stap kunnen zetten.’

Hoe kijk je naar de lichting die eraan komt?

‘Ik kan daar nog niet veel over zeggen. Wel heb ik 
Thijs Bogaard in de training gezien en daar was ik 
best van onder de indruk. Hij is nog heel jong maar 
beschikt nu al over een goed slagenarsenaal. Mees 
Röttgering heeft het goed gedaan bij de NK indoor in 
december in Amstelveen. Het is verheugend dat zich 
een nieuwe lichting aandient. Over de toelating tot 
het kwalificatietoernooi volgen wij meestal het 
advies van de KNLTB op. Die stellen spelers voor voor 
een wildcard. Internationaal gezien gaan wij toch 
ook weer grote beloften naar het ABN AMRO Open 
halen. Met onder anderen Tsitsipas, Auger-Aliassime 
en Sinner hebben wij in het verleden grote talenten 
een kans geboden op jonge leeftijd. Dat doen we voor 
de komende editie via een wildcard ook weer met 

een dergelijke speler. Dat is dit jaar Hamad 
Medjedovic (20 jaar, red.), die de Next Gen Finals 
won, net als eerder bijvoorbeeld Alcaraz, Sinner en 
Tsitsipas. 

Er gaat best veel tijd zitten in jouw job als 

toernooidirecteur. Maar je zult toch ook de 

nodige tijd over hebben. Heb je de laatste tijd 

nieuwe interessegebieden ontdekt?

‘Niet echt. Ik doe eigenlijk altijd sportgerelateerde 
dingen. Of ik nu voor het toernooi aan het werk ben, 
bezig ben met de stichting of de Koningsspelen, zelf 
aan het sporten ben of met Alec op pad, het draait 
altijd om sport. Mijn leven staat in het teken van 
sport. Ik doe elke dag wel iets aan sport. Het enige 

wat er niets mee te maken heeft zijn bepaalde 
investeringen die ik doe. Maar dat gaat via een goede 
vriend die daar heel veel verstand van heeft, want 
dat heb ik niet. Het interesseert me wel, maar ik heb 

mij er niet in verdiept. Verder is het sport wat de klok 
slaat. Ik fiets heel graag. Twee jaar geleden ben ik een 
keer gevallen, op mijn heup. Sindsdien wielren ik 
een tandje minder, ook als ik een klim doe. Ik ging 
altijd door tot in het rood, maar dat doe ik niet meer. 
Anderhalf jaar geleden was dat nog anders. Toen ben 
ik met een vriend vier dagen in de Alpen geweest. 
We hebben bergetappes van de Tour de France 
gereden met alle bekende cols, zoals de Alpe d’Huez, 
Galibier, Telegraph, Granon en de Glandon. Dat was 
best een uitdaging maar ik heb het heel leuk 
gevonden. Onlangs ben ik de Col de la Madeleine 
opgereden en had ik door mijn rustigere tempo 
eindelijk tijd om de omgeving te bekijken. Dat zijn 
nu mijn natuurmomentjes, haha. Met die 
wielervriend probeer ik zoveel mogelijk zondagen 
een parkoers in Zuid-Limburg te fietsen. Dan 
arriveren we met het opkomende licht, fietsen een 
parkoers van vier tot vijf uur en gaan daarna terug 
naar huis. Zo’n rondje van circa honderd kilometer 
bevat dan 1500 hoogtemeters, dus best pittig. Ik 
schaats en ski zo nu en dan, maar ik noem mezelf 
een monotalent. Ik beoefen heel veel sporten, maar 
ik kan alleen goed tennissen. De conclusie moet wel 
zijn dat sport mijn ding is. Het beoefenen ervan, het 
stimuleren, het carrière maken en het uitdragen van 
sporten en bewegen. Met als doel om fit te blijven. Ik 
hoef niets meer te winnen, maar ik doe het graag.’ l
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‘Ik BEOEFEN heel veel sporten, 
maar ik kan ALLEEN GOED 
TENNISSEN’


